
 

Fråga till ordförande för äldrenämnden 
 
I beslutet som Alliansen tagit gällande den omfattande 
upphandlingen och privatiseringen av hemtjänsten, finns det en 
fråga som jag är särskilt oroad över: Nämligen att många äldre som 
bor på servicehusen, men inte är inskrivna i hemsjukvården, kommer 
förlora tillgången till en sjuksköterska. Därför har jag följande fråga 
till äldrenämndens ordförande: 

- Hur ska de äldre på servicehusen, som inte är inskrivna i 
hemsjukvården, få hjälp att ta sig till vårdcentralen dagtid, kvällstid 
och helg, när de har behov av att träffa en sjuksköterska?   
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